

Grace Christian Academy

恩慈美國學校

115 中華民國台北市南港區東新街 67 號
No. 67 DONG-SING ST., NAN KANG DISTRICT, TAIPEI, TAIWAN, R.O.C.115
Tel : (02)2785-7233 Fax: (02)2785-7232 E-mail: gcateach@ms57.hinet.net

Summer School 2018

Since 1999, Grace Christian Academy has offered summer school for students who have finished grade one, but have not yet entered grade seven. **Grace Christian Academy Summer Session, year 2018**, will be conducted July 2-27. Here is an outline of the summer program and a registration form. We are thankful for the opportunity to include your child in the Grace Christian Academy Summer School Program. The month of July has been planned to improve English skills in spoken and written forms. If you have questions, please contact our school office.

Summer Schedule:

Date: July 2-27

Time: 9:00am-4:00pm, Monday through Friday. Students may arrive as early as 8:30.

Location: Grace Christian Academy,
No. 67 Dong Sing St., Nan Kang, Taipei 115

Cost: NT\$30,000 for all classes, textbooks, meals, and field trips. This does not include daily transportation. Bus routes are not as extensive as during the school year, however, we'll try to meet your need. Please contact the school for more details.

Daily Schedule

Students will be placed in classes according to age and English ability. Each child has six, one-hour classes per day, with teachers from our international program at Grace Christian Academy. Classes include, English, Bible, Art, Physical Education, Social Studies, and Science. Teachers work together to increase the learning potential and integrate their studies.

Field Trips

We plan trips each Wednesday to give the students real life conversation time with our teachers, to create learning experiences, and to bring the outdoors into the lives of students as part of their summer vacation. There is no additional charge for these trips. Trips will be cancelled if the weather is not suitable.

Teachers

The teachers at the summer session are all connected to GCA in various ways. They will be familiar faces to the children and they are also familiar with the patterns of learning and policies at GCA. We all share the same goal of learning with fun and keeping the atmosphere supportive.

Homework

It is not our goal to keep the younger students occupied with homework during the evening hours. Light assignments can keep parents informed of vocabulary and subject material, but homework will be minimal.

Summer Courses

Our theme for this summer is "**Out of This World**".

It is vital for growth and development that children connect their academic studies to practical learning. The summer school program is especially significant for students who are in the process of transitioning into their first full time English program. We have seen a significant benefit to the adjustment to school when new students have attended the summer session.

Physical Education: Summer is a time for being outdoors and getting exercise. Expect a combination of sports, games, exercises and learning. We hope to be outdoors every day, so please remember your hat, water bottle, and sunscreen, if desired. If there is some reason why your child cannot engage in outdoor exercise, please inform us. Swimming lessons at a local pool will be provided once a week, weather permitting.

Talent Show: On Friday, July 27, students will have an opportunity to perform in our second floor auditorium. This is great fun for us, so please plan early for a special presentation to demonstrate your child's musical talent or other area of interest. If your child prefers not to perform, don't worry, our program will include all of the students in a manner which reduces stress!

Registration: Please complete this form and return it to the Grace Christian Academy office with full payment. The information listed will help us to prepare for your child and give vital information needed in case of an emergency. The brief questions will help us in determining your child's language ability. Students are grouped according to English proficiency levels, within their age range. Therefore, your child may be in class with other students who are a year or two different in age, yet have a similar English level.

Summer School Classes 2018 Grades 1-6

Summer Schedule:

Date: July 2-27

Time: 9:00am-4:00pm, Monday through Friday. Students may arrive as early as 8:30.

Location: Grace Christian Academy

No. 67 Dong Sing St., Nan Kang, Taipei 115

Cost: NT\$30,000 for all classes, textbooks, meals, and field trips. This does not include daily transportation. Bus routes are not as extensive as during the school year, however, we'll try to meet your need. Please contact the school for more details.

Grace Christian Academy

恩慈美國學校

115 中華民國台北市南港區東新街 67 號
No. 67 DONG-SING ST., NAN KANG DISTRICT, TAIPEI, TAIWAN, R.O.C.115
Tel : (02)2785-7233 Fax: (02)2785-7232 E-mail: gcateach@ms57.hinet.net

GCA 2018 暑期班

自從 1999 年開始，恩慈美國學校就提供暑期頒給正在就讀國小一年級至六年級但尚未進入七年級的學生。今年(2018)暑期班將在七月舉行，從 7 月 2 日至 7 月 27 日；在這一份簡章中介紹給暑期班的內容和報名表。我們非常感謝您給我們這個機會，讓您的孩子參加恩慈美國學校暑期班。今年暑期班的目標將是增進孩子英文會話和寫作的的能力，若您有任何疑問，請與學校辦公室聯絡。

暑期班上課時段

日期：七月二日至七月二十七日

時間：上午 9:00 至下午 4:00 (每周一至周五)，學生最早可於 8:30 到校

地點：南港恩慈美國學校

學費：新台幣三萬元整(包含書籍、午餐及戶外教學費用，但不包含校車接送費)。

如果您的孩子需要校車接送，請與本校辦公室聯絡。

每日課程

暑期班的編班方式是根據學生的年齡及英文程度來決定。每天有六堂課，每堂課一小時，由恩慈美國學校的專任老師擔任教學。課程包括英文、聖經、美術、體育、社會及自然。各科老師將會同心協力來提升孩子的學習潛力。

戶外教學

每週三是暑期班的戶外教學日。讓學生與外籍老師能有真實的生活美語會話以體驗不同的學習方式，並帶給孩子們如假日般的歡樂。學生不需要另外付費。若天候狀況不佳，戶外教學則會取消(改為其他室內課程)。

教師

暑期課程的教師都是在學校教書或有教學經驗的老師。他們也都是孩子們熟悉的面孔，每位教師也熟悉學校的教學模式和規範。老師們都有共同的教學目標：在樂趣中學習和彼此互相支持的氛圍。

作業

讓學生花整晚的時間寫功課並不是老師教學的目的，少量的家庭作業可以讓家長知道每天學習的字彙與上課內容，也不會造成孩子額外的負擔。

暑期課程

今年暑期課程的主題是 **[Out of This World]**。訓練學生能夠將課堂上學習的知識運用到實際生活中是非常重要的。我們在暑期課程的設計與規劃亦有助於將要轉換到全英語環境的學生，其效果非常顯著。

體育課

暑假是一個讓孩子參加戶外運動的好時機，暑期班的體育課是結合運動、遊戲和學習的課程。我們希望孩子都能參與戶外的體育活動，因此請提醒孩子**每天要帶水壺、帽子和防曬乳液**。若有特殊原因無法參加體育活動，請通知學校辦公室。在天氣許可下，暑期班也規劃在玉成公園游泳池有每週一堂的游泳課。

才藝表演

才藝表演日，7月27日(星期五)。在學校2樓禮堂，學生們將有才藝表演的機會。這是一個非常有趣的活動，請家長協助孩子們提早準備當天要表演的音樂或才藝節目。若您的孩子不想個人表演，老師們也會設計全體一起表演的項目，讓孩子減少壓力。

報名註冊

請填妥報名表後連同學費一起繳交到本校五樓辦公室。您所提供的學生資料及報名表中的簡單問卷，將有助於老師認識您的孩子，並了解孩子的英文程度。如果有任何突發狀況，學校也會根據您所提供的資料與您聯絡。學生將會依據**英文程度**與**年級**來分班。因此您的孩子有可能會與其他不同年齡但英文程度相同的孩子同班。

Grace Christian Academy

恩慈美國學校

115 中華民國台北市南港區東新街 67 號
No. 67 DONG-SING ST., NAN KANG DISTRICT, TAIPEI, TAIWAN, R.O.C.115
Tel : (02)2785-7233 Fax: (02)2785-7232 E-mail: gcateach@ms57.hinet.net

Registration Form

Grace Christian Academy

Summer Session, 2018

2018 暑期班報名表

Date submitted 申請日期

Student's Name (English) _____ (Chinese) _____ Gender _____

學生姓名(英文) _____ 中文 _____ 性別 _____

Grade completed at school, in June, 2018 _____ Age _____ Birth date ____/____/____

2018 年 7 月份已經唸完幾年級 _____ 年級 _____ 年齡 _____ 生日 _____

Student's Height: _____

學生身高 _____ 公分

ID Number or ARC Number (身分證或居留證號碼): _____

Address _____

地址

Telephone numbers: Home _____ Student's cell phone _____

電話 _____ 住家 _____ 學生手機 _____

Parent's Contact Information 父母聯絡資料	Name 姓名	Cell phone 手機	E-mail: 電子郵件
Father 父親			
Mother 母親			

Third Party, Emergency number _____ name _____ Relationship _____

父母親以外之緊急連絡人 電話 _____ 姓名 _____ 關係 _____

Mode of transportation: arrival to school 早上到校 _____ (坐校車 或 自行接送)

交通方式 _____ Returning to home 下午回家 _____ (坐校車 或 自行接送)

Medical Alert: 醫療上需注意事項

1. Has your child received all standard vaccinations? ____ yes ____ no

你的小孩是否都已依規定接種各項預防注射?

2. Does your child take regular medications? ____ yes ____ no If yes, please explain the reason for those medications. 你的小孩目前是否接受定期的藥物治療? 如果有, 請寫出原因

3. Does your child have food allergies? ____ yes ____ no If yes, please give details. 你的小孩是否有食物過敏? 如果是, 請詳細說明。

4. Is there any medical situation that the teachers need to watch for and be aware of? yes no If yes, please list details. 是否有任何醫療情況需要老師加以觀察及照顧呢? 如果是, 請詳細說明

5. Are there any reasons why your child should not be expected to participate in all Physical Education activities? yes no If yes, please provide details.

我們了解暑假天氣炎熱, 我們並不會強迫學生從事超過體能的活動, 但是仍希望學生每天都有戶外運動。是否有任何原因, 不希望你的小孩上體育課? 如果是, 請詳細說明

Information helpful in determining level placement. 請提供有利於分班的相關資料

1. Has your child studied in a full time English school system? yes no
您的小孩是否曾經就讀全美語學校?
2. Has your child studied in a full time Bi-lingual school system? yes no
您的小孩是否曾經就讀全雙語學校?
3. Has your child attended a summer sessions at GCA in the past? yes no
過去您的小孩是否參加過我們的暑期班?
4. Does your family speak English at home? yes no
您的孩子在家說英文嗎?
5. Does your child read English books for pleasure? yes no
您的小孩是否以閱讀英文書籍為樂趣?

Summer School Payment methods: 暑期班付款方式

1. Remittance 電滙

Bank Name 銀行名稱: 台北富邦銀行 玉成分行

Account Name 戶名: 恩慈美國學校鄒麟

Account number 帳號: 303-102-00500-0

Please fax the remittance receipt to GCA:

電滙後請將收據傳真至: **Fax No. : (02) 2785 7232 秘書收**

2. Check 支票

Write a Check to 支票抬頭: 恩慈美國學校鄒麟

Mail address 郵寄地址: 115 台北市南港區東新街 67 號 5 樓

3. Cash 現金